
    
Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de     

Gemeente Nijkerk         

 

Datum:  9 september 2019 

Betreft:  Schriftelijke vragen over de inzet van buurtsportcoaches 

 

 

Geacht college, 

 

De VVD-fractie onderschrijft het belang van de inzet van buurtsportcoaches als bijdrage aan het 

programma Leefstijl, onderdeel vitaliteit (nu omgezet naar de omschrijving Energiek). 

Door extra aandacht voor doelgroepen die een verhoogde kans hebben op een minder gezonde 

leefstijl wil de gemeente stimuleren dat de betrokken inwoners gezonder gaan leven. 

De inzet van de buurtcoaches van Bureau Sportimpuls (8,8 FTE) is erop gericht om meer Jongeren Op 

Gezond Gewicht (JOGG) te krijgen en te houden. 

Via de Dialooggroep Leefstijl is in voorstel 15 ingezet op verbreding van de inzet van 

buurtsportcoaches naar de doelgroep ouderen. 

Mede naar aanleiding van opmerkingen van inwoners tijdens het VVD-café in Paasbos heeft de VVD 

fractie behoefte aan meer inzicht in de organisatie, werkwijze en resultaten van deze 

buurtsportcoaches  

 

Daarom stelt de VVD-fractie op grond van artikel 33 van het Reglement van Orde de volgende 

vragen: 

 

1. Inzet in buurten en wijken 

Volgens ontvangen reacties zou er bijvoorbeeld in de wijk Paasbos behoefte zijn aan de inzet van een 

of meer buurtsportcoaches, maar is dat tot nu toe niet het geval. 

Volgens de jaarrekening 2018 is de inzet van de buurtcoaches niet gericht op wijken en buurten maar 

op onderwijs, kinderopvang en sportverenigingen. 

 

Vraag 1. 

Graag een toelichting op de inzet van de buurtsportcoaches; wie bepaalt voor welke activiteiten en 

welke locaties hun inzet wordt gepland en op grond van welke overwegingen? 

Vraag 2. 

Hoe staat het met de implementatie van de dialoogvoorstellen voor wijksportveldjes en inzet van 

buurtsportcoaches voor senioren? (voorstellen 13 en 15 van de dialooggroep Leefstijl). 

Zijn hiervoor extra coaches en middelen nodig?  



2. Monitoring en regie door de gemeente 

Er is kritiek uitgesproken op de kwaliteit (deskundigheid) van de coaches en er zou ook volgens de 

oud voorzitter van de adviesraad Nijkerk Sportief en Gezond, geen of onvoldoende grip zijn op de 

doelmatigheid en effectiviteit van de activiteiten van de buurtsportcoaches. 

Vraag 1: 

Heeft de gemeente inzicht in het resultaat van de inzet voor Jongeren Op Gezond Gewicht? 

Is er bijvoorbeeld inzicht in de ontwikkeling van het aantal jongeren met overgewicht (BMI-index of 

andere informatie vanuit de Veiligheid -en gezondheidsregio)?  Of kan de gemeente op andere wijze 

beoordelen of de activiteiten bijdragen aan het beoogde doel? 

Vraag 2: 

Welke verantwoordingsinformatie krijgt de gemeente van de uitvoerende organisatie en kan de 

gemeente op grond daarvan de doelmatigheid en doeltreffendheid van hun inzet beoordelen? 

Vraag 3| 

Welke waarborgen zijn er voor de kwaliteit van de betrokken buurtsportcoaches? 

 

3. Financiering en continuïteit 

Graag ontvangen wij een overzicht van de middelen die aan deze activiteiten worden besteed en de 

wijze waarop dekking is verkregen. 

Vraag 1 

Wat is het huidige jaarbudget en is dit volledig afgedekt door de Rijksregeling? 

Vraag 2 

Hoe lang loopt de regeling nog door? 

Vraag 3 

Is uw visie dat de inzet van de buurtsportcoaches structureel nodig blijft en dat de gemeente bij 

wegvallen van de Rijksregeling de bekostiging op andere wijze moet realiseren of is er een 

afbouwscenario te verwachten? 

Moet en kan er bij een afbouwscenario van buurtsportcoaches ingezet worden op de vervangende 

inzet van daarvoor getrainde vrijwilligers? 

 

Namens de fractie van de VVD,  

 

 

Boudewijn van der Woerd 

boudewijn@vd-woerd.net 

06-37421757 
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